

RESERVATION FORM 訂房單

Please E-mail or FAX to Sonnien Hotel by deadline of 12 MAY 2017. 訂房截止日期 2017 年 5 月 12 日。

TEL 電話: +886 2 2707 0101 FAX 傳真: +886 2 2707 0102 E-mail: resv@sonnien-hotel.com

Event Title 2017/JUNE/27(TUE.) ~ JULY/2(SUN.)
會議名稱 The 34th International Symposium on Automation and Robotics in Construction (ISARC 2017)
2017 年第三十四屆自動化與機器人技術於營建工程應用國際研討會

GUEST DETAILS 住客資料: (PLEASE TYPE or Print Clearly in CAPITAL LETTERS 請以清楚的大寫字體書寫或列印)

Name 姓名 Mr / Ms Email Address _____

Telephone 電話 _____ Facsimile 傳真 _____

Arrival Date 抵達日期 _____ Departure Date 離開日期 _____

ACCOMMODATION REQUIREMENT 住宿需求

<input type="checkbox"/> Standard Room with 2 twin size beds 標準客房 2 小床	8 Pings /26.44Sq. M. 8 坪/26.44 平方公尺 105cm*200cm*2	NT\$3,600net
<input type="checkbox"/> Standard Room with 1 double bed 標準客房 1 大床	8 Pings /26.44Sq. M. 8 坪/26.44 平方公尺 210cm*200cm*1	NT\$3,600net
<input type="checkbox"/> Deluxe Room with 1 double bed 豪華客房 1 大床	11 Pings /36.36Sq. M. 11 坪/36.36 平方公尺 180cm*200cm*1	NT\$4,000net

- Above room rates are inclusive of 5% government tax, 10% service charge, wifi internet access and buffet breakfast at 1 for single occupancy and 2 for double occupancy.
以上房價包含 5%營業稅、10%服務費、無線網路使用、免費早餐(單人房 1 客/雙人房 2 客)。
- Extra breakfast is charged at NT\$420+10% per person per day.
額外早餐費用新台幣 420 元/人/天, 外加一成服務費用。
- Any cancellation or changes must be made at least **14 days** prior to the guests' arrival date, or entire stay charge will be applied.
取消或變更須在入住前 14 天, 否則將收取整段住房的費用。
- Kindly noted that hotel official check-in time is 15:00 and check-out time is 12 noon.
飯店辦理入住時間在下午 3 點, 退房於隔日中午 12 點。
- Effective 11 JAN 2009, hotel will comply with government's anti-smoking law. All rooms will be NON-Smoking in the Hotel.
配合 2009 年 1 月 11 日政府的煙害防治法, 飯店所有客房全面禁煙。

TAIPEI TAOYUAN INT'L AIRPORT TRANSPORT SERVICES 桃園國際機場接、送服務:

Arrival Flight/Time 抵達班次及時間 _____ Departure Flight/Time 離開班次及時間 _____

- Skoda at NT\$1,300 per car per trip for a maximum of 3 passengers with one luggage each.
Skoda 新台幣 1,300 元/趟, 人數上限 3 人且每人一件行李。
- Benz E220 at NT\$1,700 per car per trip for a maximum of 3 passengers with one luggage each.
賓士 E220 新台幣 1,700 元/趟, 人數上限 3 人且每人一件行李。

I will guarantee my reservation with 訂房保證信用卡資料如下:

VISA Master Card American Express JCB
Credit Card No. 信用卡號碼 _____ Expiration Date 有效期限 _____
Signature 簽名 _____ Date 日期 _____

FOR HOTEL USE ONLY 飯店使用欄位

CONFIRMATION ROOM TYPE: 確認房間型態 _____ CONFIRMATION No.: 訂房代碼 _____
REMARK 備註: _____ CONFIRMED BY 確認: _____
DATE 日期: _____